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مقدمة :
شركة الامين المتالقة للمقاولات من أوائل الشركات بالمملكة لتنفيذ المشاريع الكبرى بأستخدام تقنية البناء الحديث بالقوالب

النفقية لإنشاء مجمعات الفلل ومجمعات العمائر السكنية والأبراج المرتفعة بأستخدام الخرسانة الجاهزة وحديد التسليح ، نضمن
لكم تخفيض التكاليف المباشرة والغير مباشرة عن إستخدام الطريقة التقليدية وتقليل أعداد اليد العاملة وتوفير الوقت للإستفادة
القصوى من مشاريعكم مع ضمان الجودة ، نحن نتعاون مع أهم مصانع حول العالم لتصميم وتصنيع القوالب  النفقية التي تناسب

تصميم مشاريعكم .

Introduction:
ALAMEEN ALMOTALEQA One of the first companies in the Kingdom to implement major projects using
modern construction technology using tunnel molds to create villa complexes, residential complexes
and high towers using ready-made concrete and steel reinforcement. We cooperate with the most
important factories around the world to design and manufacture tunnel molds that suit the design of
your projects.
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كلمة مدير الشركة :
 لايخفى علينا سرعة تطور الأعمال بعالمنا وتطور المنتجات وتسخيرها لتخدم الإنسان ورفع مستوى معيشته ، واليوم نتحدث

عن تطور طرق البناء ولو عدنا للعصور السابقة سنجد بأن البناء بدء منذ ألاف السنين وتطور بالتدريج ليصبح بيومنا هذا يتم بعدة
طرق بأستخدام الخرسانة الجاهزة وحديد التسليح والبلوك وبعض المواد الأخرى ومع تسارع الطلب وزيادة الحاجة لتأمين الوحدات

السكنية ورفع نسبة تملك المواطن لسكنه الخاص والذي كانت من اهم أهداف رؤية المملكة 2030 ولكوننا نقطن هذا الوطن
المبارك حرصنا على أستقطاب أحد طرق البناء الحديث بأستخدام القوالب النفقية والذ أثبت نجاحه بكثير من الدول المتقدمة لبناء

المشاريع الكبرى وتم أعتماده من بوزارة الإسكان بالمملكة وتنفيذه ببعض مشاريع الإسكان بالتعاون مع بعض المطورين العقاريين
المعتمدين بوزارة افسكان بمدن متعددة بالمملكة ، واليوم نقدم خدماتنا الإستشارية المجانية وخدمات التنفيذ لنكون شركاء

بتنفيذ مشاريعكم بجودة عالية وإنجاز اسرع لتحقيق أهدافكم ، سائلين الله التوفيق للجميع .

A word from the company's director:
It is not hidden from us the rapid development of business in our world and the development of products and their
harnessing to serve man and raise his standard of living, and today we are talking about the development of construction
methods and our promise to previous eras, we will find that construction began thousands of years ago and gradually
developed to become today in several ways using ready-made concrete, rebar, block and some other materials and with
acceleration The demand and the increase in the need to secure housing units and raise the percentage of citizens’
ownership of their own housing, which was one of the most important goals of the Kingdom’s Vision 2030, and because
we live in this blessed country, we were keen to attract one of the modern construction methods using tunnel molds, which
has proven successful in many developed countries to build major projects and was approved by the Ministry of Housing
In the Kingdom and its implementation of some housing projects in cooperation with some real estate developers accredited
by the Ministry of Afcon in multiple cities in the Kingdom, and today we offer our free advisory services and implementation
services to be partners in implementing your projects with high quality and faster achievement to achieve your goals,
asking God to grant success to all.

Mohamad Mazen Alkilani
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معلومات الشركة :

إسم الشركة : شركة الامين المتالقة للمقاولات 

المركز الرئيسي : المملكة العربية السعودية – مدينة جازان

الهاتف : 0002 322 17 00966

جوال : 46 34 34 56 50 00966

info@alameenco.sa : إيميل

السجل التجاري : 5900133146

عضوية الغرفة التجارية : 7027996490

الرقم الضريبي : 311203464100003

نشاط الشركة : مقاولات عامة .

إختصاص الشركة : تنفيذ خرسانات المباني بطريقة القوالب النفقية .

معلومات البنك : بنك ساب 

  SA92 4500 0000 2651 9369 8001

Company Information:

Company Name: Al-Ameen Al Motaleqa Contracting Company 

Headquarters: Kingdom of Saudi Arabia - Jazan 

City Phone: 0096617322002

Mobile: 009665056343446 

Email: info@alameenco.sa 

Commercial Registration: 5900133146 

Chamber of Commerce membership: 7027996490 

Tax number: 311203464100003 

Company activity: general contracting 

The company's specialization: Implementation of

concrete buildings by the method

of tunnel formwork system

Bank Information: SABB Bank SA 92 4500 0000 2651 9369 8001
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السجل التجاري
مع الأنشطة

Commercial Register
with Activities
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التجارية
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Tax Certificate الشهادة الضريبية
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مميزات إستخدام القوالب النفقية :

تقلل أنظمة القوالب النفقية من وقت البناء بشكل لايضاهى مع اي أنطمة اخرى ويتم إنشاء الهيكل الخرساني بوقت قياسي
حيث يتم صب الجدران والسقف بيوم واحد وبهذا يمكن إنتاج طابق واحد كل يوم مع الحصول على فتحات أبواب ونوافذ ثابتة

بحيث إمكانية إنشاء فيلا مؤلفة من دورين وملحق بثلاثة ايام تقريباً  ويمكن إنشاء بناء مؤلف من 10 طوابق بعشرة ايام تقريباً .
ويضمن إلإستفادة من الإستثمار في أقرب وقت ممكن .

Tunnel formwork systems reduce construction time in a way that is unmatched with any other
systems, and the concrete structure is constructed in record time, as one floor in the walls and
ceiling is produced in one day, and this can produce one floor every day with fixed door and window
openings, meaning it is possible to create a villa consisting of two floors And the annex of
approximately three days, the construction of the construction of a 10-storey building in
approximately ten days. It guarantees the benefit of the investment as soon as possible.

1 - السرعة :

1- speed:
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إستخدام أنظمة القوالب النفقية بالبناء تخفض من التكاليف المباشرة والغير مباشرة وتقلل أعداد الأيدي العاملة بشكل كبير .

The use of tunnel formwork systems in construction reduces direct and indirect costs and
significantly reduces the number of manpower.

2 - تكاليف أقل :

2- Lower costs:
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يمكن أستخدامه في أي مكان ويكفي أقل عدد من العمال لإكمال تركيب القالب بيوم واحد .

Available anywhere. A team of 10 people can easily complete a mold in one day.

3 - سهولة التنفيذ :

3- Ease of Application:
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نظراً لصب الجدران مع السقف بوقت واحد مما يجعل الهيكل الخرساني أكثر متانة وتحمل للزلازل ، ومقاوم للحرائق .

4 - مقاومة الزلازل والحريق :

بعد الصب وإخراج القالب يمكن البدء بأعمال الدهان مباشرة دون الحاجة لتنفيذ لياسة الجدران حسب رؤية العميل ممايوفر
الوقت والمواد .

5 - أسطح جاهزة للدهان :

يتيح الحصول على الأسطح الملساء التي لا تتطلب اللياسة والمقاسات المعتمدة إمكانية تصنيع المواد المكملة مثل الباب،
ودواليب المطبخ ، والخزانة ، إلخ

6 - الجودة :

Cladding the walls with the ceiling simultaneously, which makes the concrete structure more durable,
earthquake-resistant, and fire-resistant.

4- Earthquake and fire resistance:

After casting and taking out the mold, the painting work is started directly without the need for
plastering the walls, which saves time and materials.

5- Surfaces ready to be painted:

Obtaining the smooth surfaces which do not necessitate plastering and standard sizes enable the
usage of the precast members and turn towards the fabrication products in by-products such as door,
kitchen bench, cupboard, etc.

6- Quality:
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Thank You


